
Novice iz KS Tabor
• Komisija za prorpet in

prometno vzgojo pri svetu
KS Taborje na prvi jesenski
seji ugotovila, da se je po-
trebno krajanom še tesneje
približati in z njimi sodelo-
vati. Promet skozi to krajev-
no skupnost jevse bolj gost,
zato bo komisija predlagala
ustreznim službam nekaj
novih ukrepov, s sodednjimi
krajevnimi skupnostmi pa
bo navezala tesnejše stike,
saj vsakb od njih tarejo po-
dobni ali enaki prometni
problemi.

• Komisija za informativ-
no-propagandno dejavnost
je prav tako že začela s svo-
jim delom. Spremljala bo
vsa dogajanja v družbenopo-
litičnih organizacijah in sa-
moupravrdh organih krajev-
ne skupnosti Tabor, krajane
pa obveščala o njihovem de-
lu v internem glasilu.

• Krajevna konferenca
SZDL, pripravlja razgovor s
člani predsedstva OK SZDL
Lijubljana Center o uresniče-
vanju dogovorov in sklepov
o gospodarski stabilizaciji,
programiranju, delovanju
mladih in drugih aktualnih
vprašanjih.

• Krajevna konferenca
SZDL pripravlja tudi izo-
braževanje delegatov, saj
meni, da bodo pridobljena
spoznanja koristHa pred-
vsem mladim in novoizvo-
ljenim delegatom, ki pri
opravljanju delegatskih
dolžnosti še nimajo dovolj
izkušenj.

• Komisija za komunal-
no, požarno vamost in ure-
ditev okolja pri svetu krajev-
ne skupnosti je pregledala

območje krajevne skupnosti
Tabor in ugotovila, da je si-
cer dokaj urejeno, da pa kra-
jani ne pazijo dovolj na nove
pridobitve (otroška igrišča,
zelenice itd). Kot doslej, bo
tudi to jesen aktivno sodelo-
vala pri številnih čistilnih
akcijah.
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